
 

 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 42 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2013 – Nr. 37. 

 

VRAGEN van de PvdA van mevrouw C.E. Bloemhoff en de heer J.P. Loopstra 

betreffende termijn kwijtschelding gemeentelijke lasten. 

(Binnengekomen: 14 mei 2013.) 

 

 

Onlangs heeft de PvdA-fractie een gesprek gehad met een aantal sociale raadslieden. 

Zij gaven aan dat veel minima geen beroep doen op de kwijtscheldingsmogelijkheid 

van de gemeente, omdat de termijn te kort is. Naar schatting zouden meer dan 

honderd mensen in de stad geen kwijtschelding aanvragen, terwijl zij er wel recht op 

hebben. Zeker nu het mensen betreft die toch al de touwtjes aan elkaar moeten 

knopen, vindt de PvdA dat de gemeente geen drempels moet opwerpen en de 

aanvraagtermijn voor kwijtschelding daarom moet schrappen. 

 

De PvdA heeft de volgende vragen aan het college: 

1. Is uw college bekend met het probleem, zoals geschetst door de sociale 

raadslieden? 

2. Naar schatting hoeveel minima dienen geen kwijtscheldingsverzoek in, terwijl zij 

daar wel recht op hebben? 

3. Is het college het met de PvdA eens dat de gemeente zo weinig mogelijk drempels 

moet opwerpen voor mensen om te krijgen waar ze recht op hebben, zeker waar het 

kwetsbare mensen betreft? 

 

Op grond van de Invorderingswet 1990 mag de overheid geen termijn stellen aan 

kwijtscheldingsverzoeken, zolang de aanslag niet is betaald. Als de aanvraag wel is 

betaald, mag een termijn van drie maanden worden gehanteerd. Een aantal 

gemeenten, zoals Groningen, hanteert wel een termijn. Daarom adviseert de Nationale 

Ombudsman aan minima om bezwaar in te dienen. 

 

4. Is het college bekend met de opvatting van de Nationale Ombudsman? Zo ja, 

wat vindt het college daarvan? 

5. Is het college bereid een voorstel tot wijziging van de Verordening 

kwijtschelding gemeentelijke belastingen voor te leggen, waarbij de termijn van drie 

maanden voor nog niet betaalde aanslagen wordt geschrapt? 

 


